



---

## 国际女童日 | GIRLS SPEAK OUT 2019

### 作品邀请

全世界的女孩们注意啦！我们邀请你一起来庆祝**国际女童日**（IDG 2019）！你知道每一年的**10月11日**，全世界都会庆祝女童日吗？！通过征集关于女孩们的故事，帮助全世界更尊重女孩子们的团体。试回想，是否在你的生命中有某一个瞬间，让你认为“**这就是我作为女孩存在的意义！**”，或许是当你或者你身边的女生们克服重重障碍的故事，或许是你找到了与这世界联系的那一瞬间，或许是你为了自己发声，又或许是你人生的转折点，是勇敢的那一刻，或者与朋友们冒险的一段旅程！

作品需要展示出，像你这样的女孩，生活在你居住的地方，那是一种什么样的感觉？载体可以是原创故事、诗歌、文字写作、视频、表演、摄影、艺术作品、歌曲或者演讲。

我们将精选一系列大胆、励志、有趣、日常的女孩故事，并于**10月11日**在纽约的联合国总部发起“Girls Speak Out”，提供专属女生故事的**现场**展示平台。

不仅如此！提交了作品的女孩们，将会在 [www.DayoftheGirlSummit.org](http://www.DayoftheGirlSummit.org) 的网站上或者**10月11日**的IDG2019网络直播中得到特别关注！

**10月11日**是我们庆祝的日子，也是我们畅所欲言“女孩子故事”的日子，联合国的领导人们和其他的女孩子们需要听到你的声音！向世界展示女孩们面临的问题以及女孩们的无穷力量吧！提交你的故事，共同打造有史以来最出色、最闪光的一年盛宴！

#### 相关要求：

1. 参与者需要是十八岁及以下的女生，可单人，亦可小组。
2. 作品需要回答一个问题，**像你这样的女孩，生活在你居住的地方，那是一种什么样的感觉？**
3. 讲述你的故事，请于**美国东部时间 8月25日（星期五）晚上 11:59 分之前**，将作品原件以及同意书发送至：[IDGsubmissions@gmail.com](mailto:IDGsubmissions@gmail.com)，并附上你的姓名、年龄、国家和联系方式。

请确保你提交的作品是以下格式之一：

诗歌或者独白（最多 300 字）

视频（最长 2 分钟）

照片（jpeg，像素不小于 500x500）

艺术作品或者平面设计（jpeg，像素不小于 500x500）

**谢谢！让我们一起改变世界！**



**NAME OF CONSENTEE:** \_\_\_\_\_  
 (Last) (First) (Middle)

**CONSENT FORM FOR MINORS: Girls Speak Out at the United Nations for IDG 2019**

**DATE:** \_\_\_\_\_ **ORGANIZATION (IF APPROPRIATE):** \_\_\_\_\_

For good and valuable consideration, the receipt and sufficiency of which are hereby acknowledged, I hereby consent and agree to the following:

1. I hereby grant to The Day of the Girl Summit (“IDG Summit”) and The Working Group on Girls (“WGG”) and others working for their behalf, and each of its respective licensees, successors and assigns (each a “Releasee”), the irrevocable, royalty-free, perpetual, unlimited right and permission to use, distribute, publish, exhibit, digitize, broadcast, display, modify, create derivative works of, reproduce or otherwise exploit my name, picture, likeness, creative works, and or voice (including any video footage of the same) (collectively, “Media”), or to refrain from so doing, anywhere in the world, by any persons or entities deemed appropriate by the IDG Summit and WGG, for any purpose (except defamatory) including, without limitation, any use for educational, advertising, non-commercial or commercial purposes in any manner or media whatsoever (whether known or hereafter devised) including, without limitation, online, in print campaigns, social media, in-store and via television. I agree that I have no interest or ownership in any of the Media.

2. I shall have no right of approval, no claim to compensation and no claim (including, without limitation, claims based upon invasion of privacy, defamation, moral rights, or right of publicity) arising out of any use, alteration, blurring, illusionary effect or use in any composite form of my name, picture, likeness and voice. I agree that nothing in this Release will create any obligation on the WGG to make any use of the Media or the rights granted in this Release. I hereby release and hold harmless Releasees from any claim for injury; compensation or negligence resulting or arising from any activities authorized by this Release and any use of the Media by the WGG.

**NAME OF MINOR (please print):** \_\_\_\_\_

**ADDRESS:** \_\_\_\_\_

**CITY:** \_\_\_\_\_ **STATE** \_\_\_\_\_ **ZIP** \_\_\_\_\_ **COUNTRY** \_\_\_\_\_

**PHONE NUMBER:** (\_\_\_\_) \_\_\_\_\_ **ADDITIONAL PHONE (optional)** (\_\_\_\_) \_\_\_\_\_

Release for Minors (those under the age of eighteen): I, the undersigned, being a parent or guardian of the minor, hereby consent to the foregoing conditions and warrant that I have the authority to give such consent.

\_\_\_\_\_  
**NAME OF PARENT/LEGAL GUARDIAN (please print) DATE**

\_\_\_\_\_  
**SIGNATURE OF PARENT/LEGAL GUARDIAN (REQUIRED) DATE**

**PARENT/LEGAL GUARDIAN EMAIL ADDRESS\*:** \_\_\_\_\_ @ \_\_\_\_\_  
 (\*Email addresses will not be used for any other purposes or distributed to third parties)